Рассказ о Пятнистом Оленёнке

Жил в лесу маленький оленёнок и звали его Бемби, у него была большая и дружная семья. Однажды маленький оленёнок потерялся. Он ходил от дерева к дереву, искал и звал маму, и всё дальше уходил от дома. Ему стало так грустно и одиноко, что у него потекли слёзки. Оленёнок подумал и сказал себе: «Нужно искать дорогу домой или сидеть здесь».

Он не знал, что делать, и от безысходности он закрыл глаза и начал вспоминать дорогу. Он начал искать следы, и когда оленёнок нашёл следы, он пошёл по ним. И увидел перед собой стадо пятнистых оленей и искал глазами свою маму среди них, но её там не было. Он очень расстроился, потому что не мог найти маму, он боялся подойти к взрослым оленям, так как не видел там ни одного из своих знакомых. Но он переборол свой страх и подошёл к взрослому оленю. «Здравствуйте, дяденька олень», - поздоровался оленёнок. «Здравствуй»,- сказал вожак стада.

Он спросил, почему оленёнок ходит по лесу один. Бемби рассказал оленю, что он потерялся в лесу, когда отошёл от своей мамы и теперь не может найти её. Взрослый олень решил помочь малышу найти маму. Он позвал всех оленей из его стада и спросил, не видели ли они маму Бемби. Один из оленей спросил: «Как она выглядит?» Бемби рассказал, как выглядела его мама. Этот олень рассказал, что видел его маму не давно, неподалёку отсюда.

Взрослые олени начали ходить по лесу и искать маму маленького Бемби. А Бемби остался с вожаком. Вожак спросил у Бемби, голоден ли он, и Бемби ответил, что не против подкрепиться. Они покушали, и пришёл один из олений, который сказал, что нашёл маму Бемби. Он - то вёл его к ней, и вся семья была в сборе. Мама Бемби была благодарна вожаку стада.

Эта история многому научила оленёнка Бемби. Он понял, что надо всегда и во всём слушать старших, не убегать далеко от дома так как он ещё маленький и легко может заблудиться.

The Story of the Spotted Fawn

There was a small deer in the forest and his name was Bambi, he had a large and friendly family. One day a little fawn got lost. He went from tree to tree, looking for and calling for his mother, and he kept moving away from home. He felt so sad and lonely that little tears flowed from his little eyes. The fawn thought about it and said to himself, "We must find our way home or sit here."

He didn't know what to do, he closed his eyes and began to recall the road. He started looking for tracks, and when the fawn found the tracks, he followed them. And he saw a herd of spotted deer in front of him and looked for his mother among them, but she was not there. He was very upset, because he could not find his mother, he was afraid to approach the adult deer, as he did not see any of his friends there. But he overcame his fear and went to the adult deer. "Hello, Uncle deer," said the fawn. "Hello," said the leader of the herd.

He asked why the fawn was walking alone in the forest. Bambi told the deer that he got lost in the forest when he left his mother and now could not find her. An adult deer wanted to help the baby find his mother. He called all the deer from his herd and asked if they had seen Bambi's mother. One of the deer asked, "What does she look like?" This deer said that he saw his mother not long ago, not far from here.

Adult deer began to walk through the forest and look for the mother of little Bambi. And Bambi stayed with the leader. The leader asked Bambi if he was hungry, and Bambi said he didn't mind eating. They ate, and one of the deer came and said he had found Bambi's mother. He was taking him to her, and the whole family was there. Bambi's mother was grateful to the leader of the herd. This story taught Bambi the fawn a lot. He realized that he should always listen to his elders in everything, and not run away from home, since he is still young and can easily get lost.

